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Dag allemaal, 
 
De zomer is in volle gang op het moment van het schrijven 
van dit voorwoord. Zon, wolken en malse regenbuitjes 
wisselen elkaar af alsof het een lieve lust is; dit is even iets 

anders dan de zomers van de afgelopen jaren. Een welkome afwisseling zullen we 
maar zeggen! 
 
Inmiddels stevenen we gestaag af op ons jubileumjaar. Na de zomervakantie gaan 
we druk in de weer met de voorbereidingen van de festiviteiten die in mei 2024 
plaats zullen vinden. Hierover meer in deze Bloasproat. 
 
Verder heeft De Herleving sinds de jaarvergadering eind maart een nieuwe 
penningmeester, in de persoon van Sharonna Evers-Janssen Steenberg. Zij volgt 
Bianca Janssen op, die de kas van de harmonie jarenlang voortreffelijk heeft 
beheerd. Dank daarvoor nog Bianca! Voor degenen die Sharonna beter willen 
leren kennen; zij stelt zich verderop in Bloasproat aan u voor. Wij wensen haar 
veel succes met de penningen! 
 
Wellicht heeft u meegekregen dat de harmonie weer versterking heeft gekregen 
van een tweetal oud-leden, die hun instrument (in dit geval de klarinet) weer ter 
hand hebben genomen: Hélène Gerrits en Angelique Evers. Deze laatste stelt zich 
aan u voor. Wij zijn natuurlijk hartstikke blij met deze nieuwe aanwas! 
 
Tenslotte vindt u nog veel meer informatie in dit prachtblad die dit prachtblad tot 
een prachtblad maakt. Ik zou zeggen: neem een duik in deze editie en laat u 
verrassen! 
 
Fijne vakantie! 
 
 
Namens de redactie, 
 
 
Koen Willems 
 
 
 
 
  

Van de redactie 
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Op 9 juli jl. verzorgden we in het park ons zomerconcert en 
hebben bij deze gelegenheid de diploma’s aan de geslaagde 
muzikanten en blokfluitleerlingen uitgereikt.  

 
Vervolgens hebben we op 11 juli het seizoen afgesloten met een brainstormavond 
om allerlei zaken die met de toekomst van de harmonie te maken hebben met alle 
leden door te spreken. 
 
Hierna werken we met z’n allen aan de uitvoering van de vlaaienactie waarbij we 
voor het eerst de QR-0codes  gaan gebruiken om ook zonder contant geld vlaaien 
te verkopen.  
 
Na de vakantie gaan we verder met het instuderen van de muziekstukken voor 
het jubileumconcert. 
 
Tussendoor verzorgen we op 29 oktober in Siebengewald een uitwisselings-
concert, halen op 19 november St. Nicolaas in en we sluiten op 23 december het 
jaar af met een deelname aan de Kerst Sing Along in de kerk.  
 
Kortom er is voldoende werk aan de muziekwinkel van de harmonie.  
 
 
Het bestuur van De Herleving, 
 
Marijn Broeren 
Wiel Nillesen 
Sharonna Evers-Janssen Steenberg 
Jan Stoffelen 
 
 

Van de bestuurstafel… 
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Door Jan Stoffelen en de redactie 
 
Vrijdag 21 april 2023 – Serenade voor het bruidspaar 
Chantal en Marijn 

De harmonie is met veel plezier naar Venray getogen om daar twee muzikanten 
van de harmonie muzikaal te feliciteren met hun huwelijk. Ja, want Chantal is 
sinds een paar maanden saxofoonspeler bij de harmonie. Chantal en Marijn 
hebben bij Asteria de mooiste zaal uitgekozen om daar hun feest te vieren. De 
harmonie speelt naast enkele marsen natuurlijk de Felicitatiemars die door het 
feestvierders luid wordt meegezongen. Na de gebruikelijke toespraak bedankt 
Marijn voor de serenade en nodigt allen uit om aan de bar een glaasje te drinken 
op de gezondheid en het geluk van het jonge bruidspaar.  
 
Donderdag 4 mei 2023 – Opluistering Dodenherdenking  
Om 19.15 uur verzamelen voor en na de leden van de harmonie zich bij het 
Koningskerkje om van daaruit klokslag half acht met het spelen van de mars Con 
Amore in langzame pas naar de kerk te marcheren. Bij het oorlogsmonument 
aangekomen gaat de harmonie voor de trappen van de sacristie staan zodat 
eenieder goed zicht heeft op hetgeen bij het monument naar voren wordt 
gebracht. Het Groenings koor zingt haar gezangen, de harmonie speelt haar 
werken, de namen van de gevallenen worden opgelezen en het raadslid Hans 
Vermeulen houdt zijn toespraak. Tussendoor wordt met het vaandel van het gilde 
de vendelgroet gebracht en worden de bloemen bij het monument neergelegd. 
Hierna wordt de Taptoe gespeeld en na de twee minuten stilte wordt ter 
afsluiting het Wilhelmus ten gehore gebracht. De harmonie sluit haar optreden af 
met het spelen van de Rumisberger Marsch  en marcheert in marstempo naar het 
Koningskerkje terug.  
 
Zondag 21 mei 2023 – Serenade voor het 200-jarig bestaan van de Wildeman 
Op uitnodiging van Marga Vloet is de harmonie present bij de viering van het 
200-jarig bestaan van De Wildeman. De harmonie heeft voor deze serenade een 
vijftal muziekwerken ingestudeerd die met veel enthousiasme op het 
binnenterrein ten gehore worden gebracht. De voorzitter geeft in een kort 
toespraakje aan dat Vierlingsbeek blij mag zijn met ondernemers zoals Marga die 
het café, restaurant en zaal met escaperoom willen exploiteren. Zulke initiatieven 
bevorderen de sociale binding van het dorp en geven de verenigingen de ruimte 
en gelegenheid om te doen waarvoor ze verenigd zijn. Kortom: alle reden om de 
felicitaties aan te bieden.  
 

Verslag van de optredens 
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Zondag 9 juli 2023 – Zomerconcert park  
Traditiegetrouw sluit de harmonie haar seizoen jaarlijks af met een 
zomerochtend- of –avondconcert. Dit jaar is ervoor gekozen om het concert in te 
‘combineren’ met het Parkfestival dat Van Heure Zinge deze zondag wilde 
organiseren. De harmonie had de eer om dit festival af te trappen met het 
zomerconcert. En zomer was het die dag! Onder een verzengende hitte bracht de 
harmonie onder leiding van Eric diverse muziekstukken ten gehore, waaronder 
popmuziek (Tom Jones in Concert, The Rolling Stones on Tour, My Way), big band 
(Big Band Signatures), volksmuziek (Lord Tullamore) en het harmoniewerk A 
Musical Fantasy. Voordat deze stukken werden voorgedragen, was het de beurt 
aan de blokfluitleerlingen van Eric om te laten horen wat zij het afgelopen jaar 
allemaal hadden geleerd. Lieke Peters, Medde Willems, Fleur Lamers en Sammy 
Vervoort speelden samen met de harmonie de sterren van de hemel met het stuk 
Tom Stone in Concert. Zij hadden hun diploma meer dan verdiend (dit is uitgereikt 
op 13 juli). Wie ook hun diploma hadden gehaald waren de muziekleerlingen 
Anne Ermers (A, altsaxofoon), Rick Lamers (A, altsaxofoon), Anoek Velthuis (B, 
klarinet), Bart (C, hoorn) en Tim Gerrits (C, trompet). Deze kregen zij uitgereikt 
tijdens het concert.  
 
 

Met de klok 
mee, 
beginnend 
linksboven: 
Anoek 
Velthuis, Anne 
Ermers, Rick 
Lamers, Bart, 
Tim Gerrits 
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Door Marijn Broeren 
 
Beste allen, 
 

Zoals iedereen wel weet zijn we al enkele maanden aan de slag met de 
voorbereidingen voor ons Jubileumconcert. Ik mag jullie een inkijk geven in wat 
er al allemaal gedaan is en ik kan jullie vertellen dat er momenteel al ontzettend 
veel werk is verricht. Ook zijn er al diverse acties in gang gezet, maar deze zijn 
niet voor iedereen even zichtbaar. Tijdens het concert zullen wij een afwisselend 
programma ten gehore brengen, waar verschillende muziekstijlen de revue zullen 
passeren. De nadruk zal natuurlijk wel op ‘lichte’ muziek liggen.  
Wat we natuurlijk zeker niet mogen vergeten is dat op die avond ook ons 
Jubileumboek gepresenteerd wordt. Hier zijn Koen en Elly momenteel al erg druk 
mee in de weer.  
Ons gehele concert wordt geregisseerd door Helen Nillesen en Ruud Jacobs. Wij 
zullen waar nodig begeleid worden door de band Jackson’s Cage en Ruud Jacobs 
op de vleugel. De zang zal verzorgd worden door niemand minder dan Caroline 
Ermers, Helen Nillesen en Hans Coolen. De Bèkse Klinkertjes zullen voor enkele 
mooie dansmoves zorgen en dit alles wordt gepresenteerd door Jan Verbeeten. 
   
Momenteel zijn de muziekcommissie en regisseurs druk bezig om het repertoire 
vast te stellen. Er zijn al enkele muziekstukken op de lessenaars verschenen die 
wellicht op het jubileumconcert ten gehore gebracht zullen gaan worden. Wij 
hopen dat het programma met de zomervakantie rond is, zodat iedereen tijdig 
aan de slag kan.  
 
Wij als commissie kijken erg naar het concert uit en wij hopen dat jullie er net zo 
veel zin in hebben als wij. 
 
25 mei gaan we er een keimooie avond van maken waar we met zijn allen 
trots op mogen zijn! 
 
 
Met Muzikale Groet, 
 
 
Commissie Jubileumconcert 
Music was my First Love 
 
 
 
 

Music was my First Love! 
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Door de redactie 
 
Angelique Evers-Keijzers 
Het lijkt erop dat de rubriek Het Verhoor weer een vaste 
rubriek aan het worden is, aangezien we het laatste jaar 
meerdere nieuwe leden hebben mogen verwelkomen! Deze 

keer is het de beurt aan Angelique Evers om aan de tand te worden gevoeld! 
 
Naam:  Angelique Evers-Keijzers 
 
Van wie ziede gij d'r enne? Ik bin d’r enne van Harrie en Mientje Keijzers uut 
Vierlingsbeek 
 
Leeftijd: 55 jaar 
 
Instrument: klarinet 
 
Werk: medewerker Zorgadministratie bij PTSS Kliniek Elsendael in Boxmeer 
 
Hobby’s:  muziek maken, lezen, koken/bakken, fietsen, wandelen, yoga, vakantie, 
uit eten 
 
Favoriete eten: zuurkool 
 
Favoriete boek: niet echt één boek, maar vooral thrillers 
 
Mooiste film: Handmaid’s Tale 
 
Beste popgroep/artiest: U2 
 
Leukste tv-programma: Spoorloos 
 
Favoriete website: kledingsites 
 
Waarom heb je voor dit instrument gekozen? Al jong ben ik begonnen met 
klarinet spelen bij harmonie De Herleving tot mijn 18de jaar. Daarna ben ik 
gestopt. Nu heb ik mijn hobby weer opgepakt en speel wederom met veel plezier. 
 
Wat is je favoriete muziekstuk bij de harmonie? Lord Tullamore 
 

Het Verhoor 
 



- 8 - 

Je gaat naar een onbewoond eiland en je mag één ding meenemen. Wat 
wordt dat en waarom? Lastig, er zijn zoveel dingen die ik mee zou willen nemen. 
Maar dan neem ik mijn man Marcel mee. 
 
Waar word je blij van? Van mijn gezin, muziek en cultuur. 
 
Als je vandaag ineens alles zou durven, wat zou je dan als eerste 
doen? Ballonvaart. 
 
Hoe zou je jezelf in één zin beschrijven?  
Een enthousiaste vrouw die van humor houdt en zoveel mogelijk uit het leven 
probeert te halen. 
 
Omschrijf hoe je leven er over vijftien jaar uit zal zien:  
Dan ben ik 70 jaar en hoop ik oma te kunnen zijn. 
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Door Bart  
 
 
 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Maak gebruik van de onderstaande symbolen: 
 

 

Muzidoku 
 



- 10 - 

 
 
 
Door Bart  
 
Op zondag 26 maart vond er opnieuw een uitwisselingsconcert 
plaats. Dit keer koetsten we in de stromende regen naar Mill 
waar we die ochtend te gast waren bij muziekvereniging St. 

Willibrord. Stipt om 10.00 uur begonnen we met inspelen waarbij we volgens mij 
het hele programma al hadden doorgewerkt.  
 
Net als in 2014 beet Mill met volle overgave vervolgens het spits af. Ze brachten 
marsen van John Williams, een Schots stuk en Queen of the Dolomites dat wij ook 
op het repertoire hebben. Het was interessant om het stuk eens vanuit het 
publiek te horen en zo (weliswaar ook door de iets andere bezetting) toch andere 
indruk van het stuk te krijgen. Bovendien viel op dat een heel aantal leden van het 
gastorkest met een tablet speelde maar geen papieren ‘backup’  onder hun stoel 
hadden liggen.  
 
Na een korte pauze was de beurt aan ons. We openden met Barcelona van John 
Tesh, gevolgd door het iconische thema van Jurassic Park door John Williams. Het 
publiek genoot na de inleiding van Eric zichtbaar van The Legend of the Amber 
Room van Michael Geisler, en werd vervolgens meegenomen op een muzikale reis 
door het Californische landschap met El Camino Real van Alfred Reed. 
Daartegenover zetten we vervolgens een sprankelende uitvoering van Aladdin, 
gearrangeerd door Paul Jennings, en een medley van The Best of Billy Joel, 
gearrangeerd door Peter Kleine Schaars. Als afsluiter herhaalden we Barcelona 
van John Tesh, waardoor ons deel van het concert muzikaal mooi rond was. 
 
In tegenstelling tot het concert in 2014 speelden we dit keer geen gezamenlijke 
stukken maar werd onder het genot van een lekker kopje koffie nog even 
nagepraat over onze prestaties. 
 

Verslag uitwisselingsconcert Mill 
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Hoi allemaal, 
 
Mijn naam is Sharonna Evers-Janssen Steenberg en sinds eind 
maart dit jaar ben ik verkozen tot de nieuwe penningmeester 

(juffrouw 😊) van de harmonie. Al was ik de enige kandidate, dus de stemming 
was misschien niet zo heel spannend… 
 
Zoals jullie misschien al gemerkt hebben, ben ik geen spelend lid van de 
harmonie, maar voel ik mij wel een betrokken bestuurslid. Ik ben namelijk de 
vrouw van Gijs en zie een aantal van jullie ook regelmatig bij ons thuis tijdens de 
zondagse repetitie van de hofkapel.  
 
Al speel ik zelf geen blaasinstrument, ben ik wel een echte muziekliefhebster. Ik 
zing graag, speel keyboard en sinds vorig jaar zit ik bij een musicalgroep 
waarmee we binnenkort twee voorstellingen in een theater spelen. Daarnaast 
ben ik een fanatiek paardrijdster en houd ik van ons boerderijleven en uitstapjes 
met vriendinnen. 
 
In mijn rol als penningmeester zal ik voornamelijk de financiën van de harmonie 
beheren. Hierbij moeten jullie denken aan contributies, ontvangen facturen, 
overeenkomsten, maar ook een deel van de leden- en instrumentenadministratie. 
Waarschijnlijk zullen jullie mijn naam niet zo vaak voorbij zien komen, maar 
mochten jullie vragen hebben, dan weten jullie mij hopelijk te vinden! 
 
Muzikale groetjes, 
 
 
Sharonna 
E-mail: penningmeester.deherleving@gmail.com 
 

 

Even voorstellen… 
 

mailto:penningmeester.deherleving@gmail.com
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Door Will Stiphout 
 
We hebben een mooi getoeterde carnaval op onze eigen 
carnavalswagen achter de rug, waar langs de weg goed op 

werd gereageerd en ook een bedankje voor het benutten van de platte kar 
waardoor de opbouw weer perfect door een stel leden van de Harmonie 
afgewerkt werd, .kar van Sra Timmermans Het kleine tractortje van R&R van 
Rens En chauffeur  Herman Evers. 
Daarna weer gewoon de repetities oppakken want er staat toch een jubileum aan 
te komen wat toch veel tijd gaat kosten. Dus ook brainstormen over de reclame 
voor ons honderdvijftig jarig jubileum zullen aanpakken, dus er is nog werk zat. 
Maar eerst voor het concert in Mill oefenen, maar er waren na de carnaval nogal 
wat zieken dus waren we maar met de helft van de leden, maar een week verder 
waren we op een na compleet. Terwijl na afloop van de repetitie door de hoofd 
commissie weer volop vergaderd moest worden ,dus wij er maar bekrompen bij 
zaten met drie in 
de derde helft dus er ook minder te kwatsen viel, toen maar het milieu en de 
politiek er bij gehaald, maar daar kwamen we zelfs niet uit met vier sprekers met 
een eigen kennis dus volgende keer 
maar over een commissie van de Harmonie brainstormen. Dat kon die week erop 
al, we kregen een hoop suggesties over hoe ons jubileum moest gaan heten, de 
een vond dit de ander dat maar de 
uitslag komt vanzelf een keer omdat we drie namen op kunnen schrijven en daar 
word dan uitgekozen wat het word ben benieuwd. Zo hebben we onze 
jaarvergadering er ook weer opzitten en zoals een vergadering hoort te gaan met 
toch hier en daar een kritische noot maar dat hoort er bij, en enkele jubilarissen 
ook altijd mooi dat die er zijnen wat nog belangrijker was dat we nu weer 
een nieuwe penningmeester(es) en wel Sharonne van Gijs, want het was al 
bekend dat Bianca stopte .Maar het wil wel zeggen dat het goed gaat met de 
vereniging want hoe meer jeugdigen in het bestuur zoveel 
comfortabeler wordt het binnen de vereniging, en daar mochten we er eentje op 
drinken wat ook gewaardeerd werd. En uit het niets kwamen er twee nieuwe 
leden bij Heleen Gerrits Evers en Angelique Evers Keizer Welkom bij de club. Het 
begint er op te lijken dat we een vereniging hebben die aantrekt want er kwam 
alweer een iemand kijken die interesse voor onze club had maar daar- 
na niet meer gezien. Verder was er niks aparts, als dat er weer vergaderd moest 
worden voor het jubileum met regisseur zangers en zangeressen en wij onze 
wekelijkse bezigheden weer onder de loep moesten leggen maar ook hier weer 
niets zinnigs uitkwam. Toen ging het al snel richting dodenherdenking waar toch 
ook weer vijf nummers voor ingestudeerd moesten worden, en leren 

En alles gaat weer gewoon z’n 
gangetje 
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marcheren op de tonen van Con Amore wat nog niet zo best ging ,waarop Johan 
zei Ik ga mijn schoenen maar naar huis brengen want die hebben genoeg gedaan. 
Dus de dodenherdenking zit er ook weer op waarna 
het bevrijdingsfeest losbarstte. Ik kan bij deze zeggen dat dit meegevallen is.De 
daarop volgende repetitie was zeer zwakjes, we waren met slechts 
achttien muzikanten dus dat schiet niet op ook voor de Dirigent niet leuk, 
dus hopen op beter. Deze week weer een mooie bezetting dus flink gerepeteerd 
voor de serenade bij het tweehonderd jarig de Wildeman wat goed ontvangen 
werd. Bij de repetitie die week erop ging het niet helemaal goed bij de fluitisten 
ze hadden een zeer moeilijk stuk, waarop er een vraag van Johan komt, waarom 
hebben ze er ook zoveel gaten in geboord Waarna de repetitie gezellig door 
kabbelde. 
Die week erop weer fors gerepeteerd voor het park concert waar toch weer een 
paar pittige nummers bij zitten. 
 
                             Tot de volgende BLOASPROAT  WILL 
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Door Jan Stoffelen 
 
Jaarvergadering en huldiging van Gijs Evers, Patricia 
Broeren, Anneriet Klein en Jan Stoffelen in verband met 
hun respectievelijk  25,  40 en 50-jarig  jubileum.   

 
Op dinsdag 28 maart zijn de leden van de harmonie in Gryphus bijeen om de 
jaarvergadering te houden.  
 
De agendapunten worden vrij vlot doorgelopen. Het jaarprogramma voor 2023 is 
weer goed gevuld en in aanloop naar het jubileumjaar 2024 is er veel werk aan de 
winkel. 
 
Bij het onderdeel financiën wordt vastgesteld dat de opbrengst van het ophalen 
van oud papier aan de lage kant blijft.  De vlaaienactie heeft weer het nodige 
opgebracht en ook de inspanningen voor het onderhouden van 
groenvoorzieningen brengen het nodige geld op. 
 
Bij het agendapunt Bestuursverkiezing wordt aangegeven dat Sharonna Evers-
Janssen Steenberg wordt voorgedragen als de nieuwe penningmeester. Bianca 
Janssen, die gedurende het afgelopen jaar de kas heeft beheerd wordt hartelijk 
bedankt voor haar inzet.  
 
Het jaarprogramma voor 2023 wordt vastgesteld. Dan wordt in de vergadering 
uitgebreid stil gestaan bij de Voorbereiding van de jubileumviering in 2024 (150-
jarig bestaan). 
 
Op 17 maart 2024 en 18 mei 2024 staan het doorlopen van de uitvoering gepland 
in de zaal in Maashees. Op 24 mei 2024 is de generale repetitie en op 25 mei 2024 
de uitvoering van het jubileumconcert in de schouwburg te Venray. Er volgen nog 
twee repetities op een zondag (ook in overleg met Eric Roefs), deze worden nog 
gepland. Op het scherm wordt een Excelbestand geprojecteerd met daarin 
diverse streefdata. Roel Verheggen heeft zich rond carnaval 2023 teruggetrokken 
als regisseur. Helen Nillesen en haar partner Ruud Jacobs zullen de regie van het 
concert op zich nemen. PLUS Verbeeten Vierlingsbeek-Overloon is bereid te 
fungeren als hoofdsponsor voor harmonie De Herleving in haar jubileumjaar 
2024. Hierdoor is een goede start gemaakt kunnen worden bij het organiseren 
van het jubileumconcert.  
Dit naast de toezegging van €4000,- door het Prins Bernhard Cultuurfonds. 
Middels deze  bijdragen is het mogelijk om de prijs van het kaartje richting de 
€15,= te krijgen.  In onderzoek is ook of er een bus richting Venray kan rijden op 
de concertdag. 

Jaarvergadering  
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Verder zijn de volgende acties in gang gezet: 
 Aanvraag gemeentelijke subsidie voor het uitbrengen van een 

jubileumboek (oplage 300 stuks); 
 Aanvraag predikaat Koninklijke harmonie; 
 Keuze naam jubileumconcert: de leden wordt gevraagd om op de lijst van 

ingediende namen (ingestuurd door diverse leden) er drie aan te kruisen. 
 Nicole en Karen voeren de telling uit. Resultaat (32 x ingevuld): 

1e: Music is my first love (Marijn): 17 stemmen. 
2e: Leef, beleef en herleef: 12 stemmen. 
3e: Herleving Music Night: 6 stemmen. 

 Jubileumboek:  
- Er zijn een aantal reacties ontvangen met artikelen voor het 
jubileumboek. Ook graag even aan Koen Willems doorgeven als je verder 
niets hebt om bij te dragen aan het boek. 
- Fotoshoot: datum moet nog gepland worden, we hebben graag iedereen 
aanwezig bij het maken van deze foto. Info volgt. 
- Inventarisatie jubileumreis naar Luxemburg: omdat we eind juni/begin 
juli moeten reserveren gaan we in mei/juni inventariseren wie er mee 
gaat. Exacte datum reis is nog niet bekend. 

 
Huldiging jubilarissen 
Gijs Evers: 
Is vijfentwintig jaar lid van de vereniging en is tevens bestuurslid geweest. Is een 
actief lid van de hofkapel en heeft ook een riante repetitieruimte beschikbaar 
gesteld voor de hofkapel. Haalt liever papier op dan bestellingen voor de 
kermisvlaaien. Op het scherm worden een aantal foto’s uit eigen en harmonie 
archief getoond. Door Sharonna wordt de speld van verdienste opgespeld en 
Sharonna krijgt van de voorzitter nog een bos bloemen. Door Maurice wordt nog 
een officiële foto genomen. 
 
Patricia Broeren: 
Is ook vijfentwintig jaar lid en is op jonge leeftijd begonnen. Is lid geweest van de 
jeugd- en muziekcommissie. Vanuit Westerbeek komt Patricia nog altijd naar de 
repetitie en de voorzitter hoopt dat er nog vele jaren mogen volgen. Marco spelt 
haar de speld van verdienste op, de voorzitter overhandigt de bos bloemen en de 
oorkonde, waarna er een officiële foto gemaakt wordt. Ook van Patricia worden 
een aantal foto’s op het scherm gepresenteerd. 
 
Anneriet Klein: 
Is 40 jaar lid van diverse verenigingen (Amsterdam, Vortum-Mullem en 
Vierlingsbeek). Is een ervaren muzikant bij diverse verenigingen in Nederland. 
Staat vaak op de foto, maar nooit centraal omdat ze een beetje verborgen zit op 
de tweede rij. Is lid geweest van de jeugd- en muziekcommissie en is samen met 
haar partner uitbater van een drukke B&B. Ondanks deze werkzaamheden 
probeert ze toch altijd de repetities te volgen en verleent ze hand en 
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spandiensten voor de harmonie (organisatie lunch in B&B na concert met 
Luxemburg). Peter spelt de speld van verdienste op en na overhandiging van de 
oorkonde en de bos bloemen nog een officiële foto. Hierna neemt Ernst van de 
Weijer namens de koninklijke fanfare St. Cornelius uit Vortum-Mullem het woord: 
Anneriet is ruim 12 ½ jaar lid geweest van deze fanfare. De familie was zeer 
muzikaal en leverde minimaal negen muzikanten aan de fanfare. Middels een bos 
bloemen en een Schrobbelèr voor iedere aanwezige werd Anneriet namens de 
fanfare gefeliciteerd. 
 
Jan Stoffelen: 
Jan is lid van diverse verenigingen geweest en is nu in totaal 50 jaar lid. Deze 
verenigingen zijn achtereenvolgens: fanfare en tamboercorps Crescendo uit 
Milsbeek, harmonieorkest Amicitia uit Vilt en tenslotte harmonie De Herleving uit 
Vierlingsbeek. Na het bekijken van diverse foto’s met uitleg van Jan, geeft Marijn 
namens het bestuur Jan de oorkonde en de bos bloemen en spelt Anoek (als 
buurvrouw) de speld van verdienste op bij Jan. Namens de werkgroep 
groenvoorziening bedankt Wiel Nillesen Jan voor de vele traktaties tijdens dit 
groenonderhoud (eieren/vlaai, etc.). Elke donderdag is er wat anders. Ook van 
Jan een officiële foto. 
 
Na afloop van de vergadering wordt er nog een foto gemaakt van alle jubilarissen  
voor de officiële kanalen. 
 
Sluiting 
Om 22.10 uur sluit de voorzitter de vergadering onder dank aan ieders inbreng, 
wel thuis en tot de volgende repetitie. 
 
Wilbert Wijnhoven, notulist 
 

       
De jubilarissen Patricia, Anneriet, Gijs en Jan 
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Door Bart  
 
In the Mood 
 
Het slot van de Big Band Signatures dat wij spelen is het 
iconische In The Mood door The Glenn Miller Orchestra.  

Glenn Miller was een legendarische Amerikaanse bandleider en trombonist uit de 
jaren ‘30 en ‘40. Hij werd geboren op 1 maart 1904 in Clarinda, Iowa, en groeide 
uit tot een van de meest invloedrijke figuren in de dans en swingmuziek. Miller 
was bekend om zijn unieke geluid en innovatieve arrangementen, die hem tot een 
van de populairste en succesvolste artiesten van zijn tijd maakten. 
Miller begon zijn muzikale carrière als freelance-trombonist in de late jaren ‘20, 
waarbij hij speelde in verschillende orkesten en ensembles. In 1937 richtte hij 
zijn eigen orkest op, genaamd de Glenn Miller Orchestra. Het orkest had een 
kenmerkende sound, gekenmerkt door strakke ritmes, harmonieuze melodieën 
en de onderscheidende klanken van de klarinetten en saxofoons. Miller's focus op 
arrangementen en het gebruik van een ‘zwierige’ stijl maakten hem populair bij 
een breed publiek. 
Een van Glenn Miller's bekendste stukken is dus In the Mood. Het nummer werd 
voor het eerst uitgebracht in 1939 en groeide al snel uit tot een enorme hit. In the 
Mood werd een van de populairste swingnummers van zijn tijd en een onmisbaar 
onderdeel van het repertoire van het Glenn Miller Orchestra. 
In the Mood is gebaseerd op een 
oude jazzriff die al door 
verschillende bands werd 
gebruikt, met name de nummers 
Tar Paper Stomp van Wingy 
Malone en  Hot and Anxious van 
Fletcher Henderson. Joe Garland 
creëerde een nieuw 
arrangement met behulp van die 
riff en gaf het nummer zijn 
naam. Het nieuwe arrangement 
in de opname van In the Mood 
bevatte twee iconische solo-
secties. De beroemde Tenor 
Battle tussen saxofonisten Tex Benke en Al Klinke en de andere solo is een 16-
maat trompetsolo van Clyde Hurley. Let ook eens op de kenmerkende walking 
bass. 
En dan is er natuurlijk nog het beroemde fade away gedeelte. Dit gedeelte waarbij 
het orkest steeds zachter gaat spelen was nieuw voor die tijd. Glenn Miller had 
controle over het einde van het nummer en gaf de aanwijzing aan de drummer 

Achter de muziek 
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om op een koebel te slaan, waarna de band na het rustige gedeelte ineens weer 
helemaal aangaat. Geloof het of niet, maar dit onverwachte en krachtige effect 
zorgde voor ongekende opwinding en enthousiasme bij het publiek in de 
danszalen. 
In the Mood is na bijna 100 jaar een tijdloze klassieker en een belangrijk 
onderdeel van de muzikale erfenis van Glenn Miller. Het nummer belichaamt de 
opwinding en vreugde van de swing-era en wordt nog steeds bewonderd en 
geliefd door muzikanten en liefhebbers van de swingmuziek. Het kan gezien 
worden als een herinnering aan de klasse van Glenn Miller als bandleider en de 
blijvende impact die hij daarmee heeft gehad op de wereld van de big band 
swingmuziek. Het is dan ook niet voor niks het sluitstuk van onze Big Band 
Signatures! 
 

 
 
 
 
Door Will Stiphout 
 
En toen begonnen we aan de rommelmarkt. In het begin 
werden alle spullen nog huis aan huis opgehaald, waar na 
een jaar alweer een einde aankwam omdat we zoveel 
spullen kregen: bruikbare spullen, maar ook rommel wat 

meteen afgevoerd kon worden. Maar er zaten natuurlijk ook heel mooie en 
bruikbare spullen bij die in een huidige kringloopwinkel best opgevallen waren. 
Maar het moest toch allemaal uitgesorteerd en in schappen gezet worden waar 
dan ook weer zestig procent van afgevoerd kon worden, wat we de gulle gevers 
dan ook echt niet kwalijk namen, want we wilden tenslotte een rommelmarkt. 
Onze sorteerruimte was in de oude smederij van Jan Fransen (in de volksmond 
‘Lompe Jan’ genoemd) waar in stellages alles netjes en gescheiden van elkaar 
uitgestald stond zodat het op de marktdag een fluitje van een cent zou moeten 
zijn om alles op de goede plek te krijgen. Van hanglamp tot schemerlamp, 
porselein zoals kop en schotel, koffie- en theepotten, melkkannetjes, suikerpotjes 
gebaksbordjes tot complete eetserviezen. Keukenhulpjes zoals mixers, koffiezet-
apparaten, mengmachines, ovens, wasmachines, drogers, koelkasten, een enkele 
diepvries. Heel veel soorten bier-, borrel- en limonadeglazen van vele merken. 
Boodschappenkratten, gereedschappen zoals boormachines, sleutels, hamers als 
ook boeken en tijdschriften: je kunt het allemaal niet meer opnoemen, zoveel was 
het wat we binnen kregen en hoeveel werk we er mee hadden (Gerrit E. en Will 
S.) Om alles op de goede plekken te leggen zodat daarna alle goede spullen op de 
juiste plek kwamen die in de marktkramen uitgestald moesten worden, en 
vergeet onze tweedehands meubelwinkel niet. Alle soorten meubels kregen we, 
verschillende opknappers maar ook veel spul dat zo bij Gerrit op de vrachtwagen 
kon: kasten, dressoirs, bankstellen, eethoeken, T.V.-meubels, fauteuils, en niet te 

Rommelmarkt 
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vergeten al het witgoed: zoveel dat we er wel een aparte winkel in konden 
beginnen. 
Maar het vervelende was dat 85 tot 95 procent dan ook echt rommel was 
(daarom zal het ook wel rommelmarkt geheten hebben). Dit moest ook weer 
afgevoerd worden waar bijna de meeste tijd in ging zitten. We weten intussen dat 
Gerrit de chauffeur was van de gemeentevrachtwagen en daar hebben we 
intensief gebruik van gemaakt. Voor bijvoorbeeld de afvoer van spullen, materiaal 
verplaatsen, spullen op andere plekken opslaan, je kunt het niet bedenken of de 
vrachtwagen werd er voor gebruikt. Er ging zoveel tijd in de voorbereiding zitten 
dat onze vrouwen wel eens zeiden: “Het lijkt wel of jullie met de rommel zijn 
getrouwd en dan moest de marktdag nog komen.” Zoals voor die tijd de 
Voorjaarsfeesten van de harmonie rondom Koninginnedag georganiseerd werden, 
werd dus de rommelmarkt ook op dit tijdstip gehouden. Eerst werd 
gezamenlijk de Spoorstraat en het Vrijthof ingericht als een heuse markt met 
echte marktkramen met alle rommel die we verzameld hadden. Een van de 
grootste was de meubelhoek, meestal onder leiding van Wiel Rouwens, die er een 
speciale manier van had om de meubels aan de man te brengen (Wat kost die T.V. 
kast, Wiel? Eens even kijken wat er bij staat: 70 gulden. Maar voor de klant iets 
kon zeggen zei Wiel: “Maar ge kunt um ok hebbe vur 15 gulde.”). Dan hadden we 
nog een hoek die zo nodig nog groter was en dat was Gerrit zijn Rad van 
Avontuur-hoek, die dus gegarandeerd 100% winst opleverde omdat de prijzen 
die we gebruikten, de betere spullen uit ons rommelhok betroffen, zoals een mooi 
vaasje, een set van zes bierglazen van een merk, een mooie tuinstoel, tot een 
broodje frikandel of kroket ging door het rad. En dit alles voor slechts twee 
lootjes voor 1 gulden, die dan weer verkocht werden op het Herleving-terras 
onder leiding van Jan N. wat dus over het algemeen goed bezet was,. En dan kon 
G. z’n rad weer laten draaien voor de harmonie. Zo stond ook steevast Albert van 
Dieten met zijn kraan bij de kerk en met het giekgedeelte was de mast net iets 
hoger dan onze torenhaan, wat uiteraard voor een prachtig uitzicht zorgde. Want 
op een enkele keer na hadden we altijd mooi weer.  
We hadden zelf ook een eetgelegenheid (vetpot) waar dus frites, frikandellen, 
kroketten, knakworst  of iets speciaals te koop was. Deze was altijd door 
dezelfde medewerkers bezet  Maria B., Marloes E. en Caroline E. En als we dan na 
een dag, nee ik bedoel een jaar, hard werken met z’n allen zo’n drieduizend 
gulden bij elkaar gesprokkeld hadden moesten we als harmonie de 
handjes dichtknijpen. Maar liever drieduizend dan niks, als we met z’n allen niets 
georganiseerd hadden. 
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Door de redactie 
 
Wist je dat…… 
 
 De leden van de harmonie op 8 juli een fotoshoot 

hebben gehouden in het parkje bij de dierenweide aan 
de Spoorstraat? 

 We met z’n allen zijn vereeuwigd door fotograaf én oud-lid Simone Swinkels? 
 De foto’s zullen worden verwerkt in het jubileumboek dat volgend jaar zal 

worden uitgebracht? 
 Het die zaterdagochtend best warm was, zeker met het uniform aan? 

 
 We op 11 juli jl. hebben gebrainstormd over de toekomst van de harmonie? 
 We in groepjes over verschillende thema’s hebben gediscussieerd? 
 De informatie die tijdens de avond is verzameld zal worden gebruikt om 

actiepunten op te stellen? 
 De avond werd afgesloten en daarmee de vakantie werd ingeluid met 

borrelhapjes? 
 

 
 

 
 
Door Will Stiphout 
 
Ger Fleuren 
Deze editie van Bloasproat komt oud-lid Ger Fleuren aan 
het woord! 
 
Hoe vergaat het Ger Fleuren nu hij richting de 75 

gaat?  
Naar omstandigheden heel goed meldt hij bij aankomst achter in de tuin met 
uitzicht op de landerijen richting het oosten. 
Hij komt sinds zijn pensionering tijd te kort,om alles bij te houden wat hij graag 
doet..In zijn werkzame leven was Ger ambtenaar bij de gemeente vierlingsbeek 
en Boxmeer 
waar hij 35 jaar aanwezig was.   
 
Hoe ben je in de muziek terecht gekomen? 
Ik was 12 jaar toen ik interesse voor een Alt Saxofoon kreeg en dus aanklopte bij 
Fanfare Nooit Gedacht (Wellerlooi) waar ik ben begonnen met musiceren . 

Hoe is het nu met.….? 
 

Wist-je-datjes 
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Toen ik in vierlingsbeek kwam te wonen heb ik mij ook aangemeld bij de 
plaatselijke Harmonie de Herleving en dat was in 1974. 
 
Welke instrumenten bespeel je of heb je bespeeld? 
Als eerste de Klarinet daarna de Alt Sax die ik nog steeds bespeel en de Tenor Sax 
hoofdzakelijk bij de Hofkapel en nu ook geregeld de Bariton Sax. 
 
Wanneer er bij een orkest of band gespeeld moet worden, wat speel je dan? 
Net wat er gevraagd wordt ,een van de vier dus. 
 
Wat voor oud muzikanten herinner jij je nog? 
Goh, dat is ook zo`n vraag ,ik ken er genoeg maar met wie speelde ik ook al weer 
Jac Nillus, Harry de Hoog, Bert Jansen en natuurlijk Gerrit Ermers en nog meer 
maar daar kom 
ik nu zo snel niet op. 
 
Speel je nog in orkestjes of bands, want dat was toch echt je liefhebberij? 
Ja die heb ik een paar bijvoorbeeld de Thomson Bridge band uit Grave sinds 2019 
prachtig om daar bij mee te mogen doen , dan de Black Pearl band, recentelijk nog 
bij de Boxmeerse  
vaart met Bariton Sax. vanaf 2020. .En nu ben ik ingestapt bij het seniorenorkest 
land van Cuijk waar we waarschijnlijk bij de Vierdaagse wat doen. 
 
Heb je weleens iets aparts betekent voor de Harmonie? 
Hier moet Ik tot mijn spijt een negatief antwoord op geven, nee dus. 
 
Je hebt vast weleens iets ludieks bij de Hofkapel of de Harmonie 
meegemaakt? 
Jaja dat was bij de Zandpoort ik dacht tijdens de boerenbruiloft,er werd besloten 
om een beschermheer van de Hofkapel in het leven te roepen en dat moest op een 
ludieke manier gebeuren dus kwamen we op het idee om bij Elly (mijn vrouw)de 
grootste BH uit de winkel te halen en daar werd met een viltstift  B   H  
 (beschermheer) op geschreven en het moest wel een grote zijn 
met de omvang van Jan ( die dit overigens prachtig vond) dus succes verzekerd 
.Maar bij terugkomst bij het Zwaantje werden de leden van de Kapel op het matje 
geroepen door een wel  
heel boze voorzitter van de carnavalsvereniging (Gerrit Stevens ) die er schande 
van sprak om zo met de Heer Nabuurs om te gaan,wat genotuleerd werd door een 
lachende Jan Nabuurs. 
 
Hoe lang ben je lid geweest van de Harmonie?. 
Helaas niet al te lang van 1974 tot 1981 slechts zeven jaren, maar dat had een 
reden bij elke repetitie waren er wel een stel dat afwezig was en dit was bijna 
iedere repetitie zo en hier werd ik zo moedeloos van dat ik besloot te stoppen en 
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over te stappen naar een andere grote liefde namelijk de H.S.B. (Hop Swing Band 
) wat door toenmalig voorzitter G van Heusden niet in dank  werd 
afgenomen (ook zijn baas dus) om excuses te maken wat Ik dus geweigerd heb. 
 
Weet je nog welke dirigente/n je gehad hebt. 
Eentje, alleen Jos Rijken. 
 
Valt er nog te praten over herintreding bij de Harmonie. 
Dit is een duidelijk nee,Ik voel me op deze leeftijd beter op mijn plaats bij de 
senioren of die twee bands die ik er nog bij heb dit is mooi en genoeg voor mij, 
,er moet ook wel eens wat plezier bij  
zitten, wat overigens bij de Harmonie ook duidelijk aanwezig is. 
 
Trouwens heb je ook nog hobby`s? 
Nou vollybal badminton en met de racefiets op pad. 
Heb je nog een goede raad voor de vereniging of suggestie`s voor het 
honderdvijftig jarig bestaan. 
 
Zorgen dat het repertoire vooral de jeugd aanspreekt, zijn de ouderen ook 
tevreden want als je de jeugd hebt heb je de toekomst en dat geldt zeker voor de 
Harmonie. 
 
Bij deze  Elly en Ger BEDANKT 
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Zaterdag 12 augustus 2023 
 

Vlaaienactie Vierlingsbeek 
Rondbrengen vlaaien 

  
Zaterdag 2 september 2023 Vlaaienactie Groeningen 

Rondbrengen vlaaien 
  
Zondag 29 oktober 2023 Uitwisselingsconcert met fanfare 

Eendracht Siebengewald 
Locatie: MFC De Klaproos, 
Siebengewald 
Aanvang: 11.00 uur 

  
Zondag 19 november 2023 Intocht van Sint Nicolaas in 

Vierlingsbeek en Groeningen 
  
Zaterdag 23 december 2023 Deelname van de harmonie aan 

Kerst Sing Along 
Locatie: Laurentiuskerk Vierlingsbeek 

  
Zaterdag 25 mei 2024 Jubileumconcert De Herleving 

Locatie: Schouwburg Venray 

Agenda 
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Allemaal van harte gefeliciteerd! 
 
 

2 juli  Hélène Gerrits 
5 juli  Patricia Broeren 
9 juli  Luc Broeren 
10 juli  Medde Willems 
13 juli  Sharonna Evers-Janssen Steenberg 
15 juli  Brecht Willems 
31 juli  Isabel Kersten 
6 augustus  Bernadette Wijnhoven 
12 augustus  Johan Broeren 
17 augustus  Niels Willems 
24 augustus  Meike Nillesen 
30 augustus  Fred Pingen 
4 september  Bart  
12 september  Tim Gerrits 
18 september  Jacky Wijnen 
30 september  Wiel Nillesen 

 

 
 
 
 

Verjaardagskalender 


